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Andorra

Treballem per fer més fàcils els moments més difícils ...
• Incineracions 
	 (concessió	oficial)
• Trasllats internacionals
• Repatriaments

• Venda i col·locació de làpides
• Servei de floristeria 
 nacional i internacional
• Gestió integral de tràmits per defunció
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El Partit Socialdemòcrata (PS) 
considera que la política turís
tica, “amb inversions milionàri
es”, que s’està portant a terme 
no està donant els resultats es
perats. El primer secretari del 
partit, Pere López, va insistir 
ahir de nou també en “la manca 
d’estratègia i de línia” del Go
vern i en la “disgregació d’acci
ons sense retorn” que s’estan 
fent en aquest àmbit. 

En aquest sentit, aquesta 
formació troba que l’organit
zació de grans esdeveniments 
com el Cirque du Soleil o l’An
dorra Red Music, tot i ser molt 
costosos, no serveixen perquè 
vinguin “més turistes que facin 
més compres i que visitin els 
nostres museus”, i va criticar 
que bona part de les accions es 
deixin en mans de la iniciativa 
privada. “Festivals i espectacles 
d’aquest tipus es fan en molts 
llocs i millor, i creiem que hi ha 
una altra manera de competir 

turísticament”, va dir López.
El PS critica, a més, que 

aquestes accions s’estiguin fent 
sense tenir en compte “ele
ments essencials i diferencia
dors del nostre país com la na
tura i el patrimoni, i fins i tot les 
compres”. López va explicar que 
troben que hi ha “improvisa
ció” en aquesta matèria i que el 
sector comercial participa poc 
en les iniciatives de promoció 

turística, contràriament al que 
passava durant la legislatura 
socialdemòcrata, en què s’havia 
aconseguit la seva “màxima im
plicació”, i que només es tenen 
en compte els eixos amb més 
afluència de visitants. “Invertir 
tants diners en els productes 
que s’estan fent ha de compor
tar uns resultats que repercutei
xin en el conjunt de l’economia 
andorrana, i no estan arribant, 

ni abans ni ara”, va recalcar el 
primer secretari del PS. 

López es va referir també 
ahir, a preguntes dels mitjans 
de comunicació, a la regla d’or, 
que va qualificar d’una “propo
sició de llei improvisada” i que 
“no té cap mena de sentit” en 
un moment en què encara s’es
tà enllestint el nou marc fiscal 
i no estan clares les necessi
tats en matèria social. Segons 
va dir, és “poc legítim lligar les 
mans” dels futurs responsables 
polítics a final de la legislatura. 
El líder del PS creu que aquest 
text és per “reduir l’impacte” de 
l’IRPF en el sector més conser
vador dels demòcrates.  

López va criticar també ahir 
el “poc costum” del cap de Go
vern, Antoni Martí, d’informar 
l’oposició sobre temes com l’en
trevista mantinguda amb Rajoy 
a La Moncloa, tot i que espera 
que aviat doni informació sobre 
aquesta qüestió al president del 
grup parlamentari socialdemò
crata, David Rios.

El PS veu que no tenen resultats les 
“inversions milionàries” en turisme
López no creu en els grans esdeveniments com a reclam i troba a faltar una estratègia en política turística

Política
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El primer secretari del PS, Pere López, en la roda de premsa d’ahir a la seu del partit.

tati masià

Una vintena d’excaps d’Estat i 
experts internacionals debaten 
avui i demà a Andorra sobre 
les vies per reduir les tensions 
i caminar cap a la democràcia. 
La trobada és organitzada pel 
Centre Internacional Nizami 

Ganjavi i el Club de Madrid i, 
com va explicar la presidenta de 
totes dues entitats, Vaira Vike
Frieberga, es posaran sobre la 
taula els possibles temes de de
bat que s’hauran d’abordar en 
el 3r Baku Forum, que es farà 
a l’Azerbaidjan a la primavera. 
“És una reunió exploratòria, 

de pluja d’idees”, va resumir.  
VikeFrieberga va dir que tenen 
una “especial sensibilitat per la 
possibilitat i la necessitat que 
els països que no es beneficien 
d’una societat democràtica can
viïn el seu estatus”. El fòrum té 
com a títol Reconstruir la confi-
ança en una Europa més àmplia. 

Una vintena d’experts preparen 
a Andorra el 3r Baku Forum

trobada

Agències
andorra la Vella

Possibles 
primàries 

també per a 
les comunals

el primer secretari del Ps 
està “content” del procés 
de primàries, encara que 
la participació –uns 80 
militants inscrits– sembli 
escassa. “la xifra no és 
el més rellevant”, va dir 
lópez, sinó el fet que per 
primera vegada es facin 
primàries a andorra en un 
partit polític. la voluntat 
és que hi hagi un procés 
similar per elegir els candi-
dats de les comunals “en 
alguns comitès locals”. 
la decisió correspondrà, 
però, al proper congrés 
que celebri el partit.

Les matriculacions de vehicles 
a l’agost han estat de 225, xi
fra que suposa una variació 
percentual positiva respecte 
de l’agost de l’any anterior 
del 46,1%. Les matriculacions 
de vehicles dels darrers dot
ze mesos han estat de 2.890, 

fet que suposa una variació 
percentual positiva del 26,9% 
respecte al mateix període de 
l’any anterior, en què es van 
matricular 2.277 vehicles. Pel 
que fa a les matriculacions 
acumulades, enguany han es
tat de 2.008, un 25,1% més 
que en els primers vuit mesos 
de l’any anterior.

Les matriculacions creixen 
un 46% durant l’agost

economia

Redacció
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